

<b>SAMEDI / SATURDAY</b>		<b>April 11 avril</b>
5:00pm	Moose Creek	Claude Racine et André-Paul Racine rec. par Cécile Racine
<b>2<sup>e</sup> DIMANCHE de PÂQUES ou de la Miséricorde Divine, Octave de Pâques /</b> <b>2<sup>nd</sup> SUNDAY OF EASTER (or of Divine Mercy), Octave Day of Easter</b>		<b>April 12 avril</b>
9:00am	Moose Creek	Rolland et Alice Gour rec. par Alcide et Estelle Bazinet
10:30am	Crysler	pour les paroissien/nes Baptême : d'Emma, fille d'Antoine Lanouette et Mélissa Nolin de Juliane, fille de François Parisien et Martine St-Germain
1:00pm	Moose Creek	Baptism of : Aiden, son of Christian Blanchette & Laura Dillon Lindsay, daughter of Claude Plouffe & Krystal McDonell <i>(Le triduum pascal se termine ce soir / The Sacred Paschal Triduum ends tonight)</i>
<b>LUNDI / MONDAY</b>		<b>April 13 avril</b>
9:00am	Moose Creek	<i>(pour les fidèles dans le besoin / for the faithful in need)</i>
<b>MARDI / TUESDAY</b>		<b>April 14 avril</b>
8:45am	Crysler	Ernest Legault rec. par Gérard Piché
<b>MERCREDI / WEDNESDAY</b>		<b>April 15 avril</b>
9:00am	Moose Creek	Gérard Quesnel rec. par Jean et Alice Quesnel
7:00pm	Crysler	<i>Célébration de la Confirmation des élèves de 2<sup>e</sup> année de l'école NDR</i>
<b>JEUDI / THURSDAY</b>		<b>April 16 avril</b>
8:45am	Crysler	Antonio Sabourin, quête aux funérailles
<b>VENDREDI / FRIDAY</b>		<b>April 17 avril</b>
9:00am	Moose Creek	Robert "Bob" Gascon req. by Leah Villeneuve
<b>SAMEDI / SATURDAY</b>		<b>April 18 avril</b>
5:00pm	Moose Creek	For the Parishioners
<b>DIMANCHE / SUNDAY (3e dimanche de Pâques / 3rd Sunday of Easter)</b>		<b>April 19 avril</b>
9:00am	Moose Creek	Raymond Doré rec. par son épouse et la famille
10:30am	Crysler	1) Thérèse (1er anni.) et Rosaire (11e anni.) Richer rec. par la famille 2) Armand Cloutier rec. par Cécile Cloutier et famille

Notre-Dame-des-Anges,

Our Lady of the Angels:

**April 5 avril**

Pre authorized Donations: \$1,127.00

Sunday Envelopes: \$1,350.00

Easter Flowers: \$75.00

Heating/Fuel: \$20.00

Palms: \$125.05

Loose Collection: \$99.80

Holy Land: \$673.70

Loto – Moose Creek:

Gagnant – Winner: \$500.00

Matthieu Quesnel-Lafontaine

Notre-Dame-du-Rosaire,

Our Lady of the Rosary:

**April 5 avril**

Dimanches : \$1,037.83

Pâques : \$825.17

Chauffage : \$300.00

Dîmes : \$200.00

Terre Sainte : \$85.00

Loto – Chrysler :

Gagnant – Winner: \$300.00

Garry Wilson

(Site internet/Web Site: <http://www.ndr-crysler.ca>)

**CRYSLER : Souper communautaire le 17 avril de 17h – 19h. Jambon, pommes de terre, carottes, pains et desserts faits maison; préparé par l'école NDR. 5 ans et moins: gratuit; 6 ans – 12 ans 5\$; 12 ans et plus 8\$. Prix de présence!**  
**CRYSLER: Community Dinner on April 17, 5pm-7pm. Ham, potatoes, carrots, homemade bread & desserts; prepared by NDR School. 5 years and under free; 6-12 years 5\$; 12 and up 8\$. Door Prizes!**

**MOOSE CREEK : Spring Concert hosted by OLA's CWL, on Sunday, April 26, 2015, at Our Lady of the Angels Church beginning at 2pm, featuring local talents. \$5.00, light lunch included. Door prizes! Everyone Welcome!**

**CORNWALL:** The NEW EVANGELIZATION SUMMIT April 24th, 25th. This premier conference staged live in Ottawa will be web-streamed to giant screens at the Agora Catholic Centre (formerly Nativity Hall). This amazing opportunity brings together 8 of the top Catholic speakers in North America, each speaking on a different aspect of the New Evangelization. Speakers include Dr. Scott Hahn, Dr. Ralph Martin, Patrick Coffin, Fr. Michael Gaitley. They will tackle topics such as *The Eucharist and the N.E., Why Bother? The Medium and The Message*, and *Now is the Time for Mercy*. Registration of \$65 must be done thru Ottawa for the Cornwall site either at [www.newevangelization.ca](http://www.newevangelization.ca) or by calling 1-613-292-5356. Don't miss this great opportunity!

---

**CORNWALL: Trésors du diocèse: 18 au 30 avril :** Pour marquer son 125<sup>e</sup> anniversaire le diocèse d'Alexandria-Cornwall présente une exposition de plus d'une centaine d'objets historiques de partout dans le diocèse. *Trésors du diocèse* aura lieu dans la chapelle de la Co-Cathédrale de La Nativité. L'exposition comprend des portraits, des photos et documents historiques, des vêtements, des accessoires liturgiques et des reliques. Les pièces incluent la crosse appartenant à notre premier évêque, un anneau épiscopal d'onyx noir, un cadeau du roi George IV à Mgr Alexander Macdonell, le premier évêque du Haut-Canada, et un ensemble de chasubles "fiddleback" qui remonte au 19<sup>e</sup> siècle. Le public est le bienvenu de 13h à 16h quotidiennement avec des heures prolongées les mardis et jeudis jusqu'à 20h. L'entrée est gratuite. Pour plus de renseignements visitez notre site web à [www.alexandria-cornwall.ca](http://www.alexandria-cornwall.ca).

---

**CORNWALL:** N'oublions jamais que Dieu nous invite, nous convoque même, continuellement. Une d'elle est sans équivoque la Fête de la Miséricorde Divine. Le dimanche 12 avril à 13h30, à La Nativité (220 Chemin Montréal) aura lieu notre 17<sup>ième</sup> rencontre d'affilée! Bienvenue à tous et toutes!

---

**CORNWALL: DIVINE MERCY SUNDAY (Devotions):** St. Columban's Parish will be celebrating the '3 o'clock Hour of Mercy', April 12th, from 3-4 p.m. and Father Jerome extends an invitation to all who wish to partake.

---

**CORNWALL: April Bishop's Movie Pix: *October Baby*.** This is the story of Hannah a college student studying theatre. Before she can utter her first lines, Hannah, unscripted, collapses in front of the stunned audience. After countless medical tests, all signs point to one underlying factor: Hannah's difficult birth. This revelation is nothing compared to what she then learns from her parents: she was actually adopted... after a failed abortion attempt. The movie will screen at the Port Theatre from April 26th to 30th at 7:15pm. There will be matinées on Monday and Wednesday. Wednesday evening the movie will be shown with French sub-titles. Prior to select screenings, Dale Barr of Pro-Life Cornwall will give a short talk about the upcoming March for Life.

---

**CORNWALL: SAVE THE DATE: NEXT THEOLOGY ON TAP** on April 17 @ 8pm at Best Western. Our guest speaker, Ms. Michelle Boulva (COLF – Catholic Organization for Life and Family) from Ottawa will speak on Euthanasia & Assisted-suicide, a hot button topic! Info: [fquilmette@alexandria-cornwall.ca](mailto:fquilmette@alexandria-cornwall.ca)

---

**CORNWALL :** *La Joie de l'Évangile* du pape François est un document à découvrir pour la croissance de notre foi et de notre engagement dans le monde. Une série de quatre rencontres (repas-partage) vous est offerte dès le 13 avril jusqu'au 7 mai 2015. Au choix, les lundis de 17h00 à 19h30 ou les jeudis de 11h30 à 14h00. Où? Salle Don Bosco, Agora (à côté de la salle de quilles Nativité); Combien? 7,00\$ pour les dîners du jeudi; 10,00\$ pour les soupers du lundi. Réservez votre place : 613-933 1138, poste 26 (Danielle D'Anjou-Villemaire), [danielle@alexandria-cornwall.ca](mailto:danielle@alexandria-cornwall.ca).

---

**CORNWALL:** St. Francis de Sales K. of C. is hosting a Roast Beef Dinner on Thursday, 16 April 2015, in the Parish Hall, 4:30 p.m. and 5:30 p.m. Adults \$10, Children \$5. Last Roast Beef Dinner before the Summer!

---

**CORNWALL:** Chicken Dinner Fundraiser for PATRONS OF ST. COLUMBAN FOUNDATION for the restoration of our historic St. Columban's Church. This event is hosted by the Royal Canadian Legion Branch 297 (415 Second St. West) on Sunday, April 19, 2015 from 4:30 p.m. to 6:30 p.m. Tickets are \$12 and are available at St. Columban's Parish (during office hours) or from Foundation members.

---

**GLEN ROBERTSON:** Vente Expo Sale : Le Père Alphonse Yema vous invite à une vente de pâtisseries le samedi 18 avril 2015 de 9h00 à 16h00 à la paroisse St-Martin-de-Tours. Pour louer une table, contacter Gisèle au 613-525-1223. Pour information, 613-874-2930 (Père Yema). Cherchez et trouvez ce que vous voulez et tentez votre chance sur plusieurs prix!

---

**CASSELMAN:** Vivre en santé avec une maladie chronique – un atelier de six semaines qui vise à outiller les participants pour mieux gérer leur maladie chronique étape par étape. Les jeudi de 9h30 à 12h du 23 avril au 28 mai au Centre Paul-Émile Lévesque (758 rue Brébeuf). Gratuit! Pour plus d'information ou pour vous inscrire : [www.vivreensantechamplain.ca](http://www.vivreensantechamplain.ca), 1-877-240-3941.

---

**EMBRUN:** Conférence pour les aînés dans le cadre du programme *Vieillir chez soi* – la santé des poumons, présentée par l'Association pulmonaire de l'Ontario. Le mercredi 15 avril de 9h30 à 10h30 au Centre de santé communautaire de l'Estrie (738 rue Notre-Dame). Entrée gratuite. Places limitées. Inscriptions et renseignements : 613-443-3888.